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To: EE) EEE ois IECEE @ mins i]
)From: 5.1.2e

Sent: Mon 2/1/2021 3:26:33 PM

Subject: RE: afspraken COVID luchtkwaliteit onderzoek met RIVM en offerte COVID

Received: Mon 2/1/2021 3:26:33 PM

Eens,
Riv bepaald met hoe wij hun opdracht financieren, dat bepalen we zelf. Dus gesprek op goeie plek voeren.

Volgens mij hadden we vorige week al een lyn via de mail uitgewisseld.
Groetjes

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: SENEEY) SEEis
Datum: maandag 01 feb. 2021 12:27 PM

Aan: <BRvinvws ol.[EEN-EXEDN6 invws o>
Onderwerp: RE: afspraken COVID luchtkwaliteit onderzoek met RIVM en offerte COVID

Ok, blijkbaar is dat bij het RIVM toch niet helemaal helder | REFS dat erover gezegd was ‘het is allemaal belastinggeld, dus

waarom ienw en Inv geld laten schuiven’.

Maar dan blijf ik dus mijn eerdere poot stijf houden tav meebetalen Inv en ienw en verdere afspraken met RIVM maken.

van: [EEEDNIN.BCEED@ minvws.nl>
Verzonden: maandag 1 februari 2021 12:20

aon: IGENGE)SEENvv IIE)XENe ino i>
Onderwerp: RE: afspraken COVID luchtkwaliteit onderzoek met RIVM en offerte COVID

Dat het uit het covid geld komt is handig voor RIVM maar betekent niet dat altijd alles daarmee goedgekeurd is, het covid geld
(netter geformuleerd, het covid programma 19) is op hoofdlijnen goedgekeurd en de onderdelen ervan moeten met de

dossierhouder goed besproken worden en in deit geval dus ook met Inv en ienw, we moeten hier echt onderscheid maken tussen

inhoudelijke afspraken (niet via pdc, gewoon via dossierhouder en co) en financiele afspraken (kan uit covid programma)
Ook doet het feit dat het uit covid geld komt niks toe of af aan de afspraken met Inv en ienw over gezamenlijk betalen

Verzonden: maandag 1 februari 2021 12:08

Aan:[NEEXEN© minvws.n >;INEEEECE.SEEECNN© minvws.n>
Onderwerp: afspraken COVID luchtkwaliteit onderzoek met RIVM en offerte COVID

Mbt het voorstel Covid en luchtkwaliteit gaat de onderstaande tekst mee in de COVID-brief morgen.

Het RIVM heeft het feit dat dit onderzoek al in de offerte van december stond (zie attached) toch wel geinterpreteerd als ‘het is

al volledig toegezegd’; we hadden de brieftekst naar hun gestuurd ter info/akkoord en zij hadden moeite met opmerkingen tav

de voorwaarden die we toch op directeursniveau hebben afgestemd.
Ik heb hier nog met over gebeld, blijkbaar is dit tijdens haar verlof misschien wat te snel geregeld met de

COVID-directie.

Volgens haar is deze offerte op hoofdlijnen afgekaart en op een soort schatting var itgekomen met

5.1.2e ).
=> Moeten deze bedragen nog verder worden gespecificeerd?

LNV had wel wat vragen hierbij; niet alles is even goed afgestemd met hen (mbt COVID-luchtkwaliteit maar ook zoonosen-deel).

De vraag is of het budget van deze offerte nu volledig uit het COVID-19 programma komt (volgens [JEEEZwel) of dat we bij
LNV en IenW gaan aankloppen om mee te betaen aan het COVID-luchtkwaliteit onderzoek (een derde per ministerie van in

pe |
= Volgende week heb ik hier weer overleg over met RIVM en LNV/IenW, hebben jullie ideeén hoe ik dit financiéle deel goed

kan afspreken met de COVID-directie en RIVM?
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Samen met de minister van LNV en de staatssecretaris van IenW heb ik het RIVM verzocht een verkenning uit te voeren naar de

onderzoeksmogelijkheden aangaande de relatie luchtkwaliteit, veehouderij en COVID-19. Het RIVM heeft hiervoor een meerjarig
onderzoeksvoorstel opgesteld, dat inzicht kan verschaffen in potentiéle oorzakelijke verbanden tussen luchtkwaliteit (beinvioed
voor verschillende bronnen van luchtverontreiniging) en COVID-19. Vanwege de complexiteit van het vraagstuk heeft het enige

tijd geduurd om tot een passend onderzoeksvoorstel te komen. Hierbij informeer ik u, mede namens de minister van LNV en

staatssecretaris van IenW, dat we op hoofdlijnen akkoord zijn met het onderzoeksvoorstel. Momenteel zijn we in overleg met het

RIVM over de invulling van de laatste details. Wij vinden het bijvoorbeeld van belang om een internationale vergelijking op te

nemen, om de onderzoeksgroep te completeren met relevante partijen en de voortgang te monitoren aan de hand van

tussenresultaten. De Staatssecretaris van IenW zal u mede namens de ministers van VWS en LNV binnenkort nader informeren

over het definitieve onderzoeksvoorstel en vervolgproces.
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